
Protokoll årsmøte 2024, Lye IL 

Tirsdag 19. mars kl 19.30, Klubbhuset 
 

Saksliste 
2024-01 Godkjenning av stemmeberettigede 

 

  
Registrering og opptelling viste at årsmøtet blir utført med 35 stemmeberettigede 
medlemmer til stede.  
 
Vedtak: Årsmøtet godkjenner at årsmøtet gjennomføres med 35 
stemmeberettigede medlemmer tilstede. Ingen stemmer imot. 
 

2024-02 Valg av  
a) dirigent 
b) protokollfører 
c) to representanter til å skrive under protokoll  
d) tellekorps  

 

  
Vedtak: Årsmøtet valgte følgende medlemmer til gjennomføring av årsmøtet: 
 
Dirigent: Trond Roy Pedersen 
 
Protokollfører: Siv Una Hagen 
 
Representanter til å signere protokoll: Morten Slettebø og Jan Kvalbein 

 
Tellekorps: Anja Bryne og Cathrine Baklund Tunheim 
 
Ingen stemmer imot.  
 

2024-03 Godkjenning av  
a) møteinnkalling 
b) sakliste 
c) forretningsorden 

 

  
Leder for hovedstyret, Henning Topnesvåg henviste til e-post sendt til medlemmer, 

19. Mars 2024, med tre forslag til saker fra medlemmer. Sakene var ikke med i 

opprinnelig utsendt saksliste og saksunderlag, da de viste seg å ha havnet blitt 

registrert som spam i epostsystemet, og ikke ble oppdaget tidsnok. Årsmøtet bes 

om å godta at sakene legges til i sakslisten for dagens møte. 

 

Vedtak: Årsmøtet godkjente møteinnkalling, saksliste og forretningsorden, inkl 
sakene 2024-07 b, c og d. Ingen stemmer imot. 
 

2024-04 Godkjenning av protokoll ekstraordinært årsmøte 2023 



 

 Hovedstyrets leder kommenterer punkt 10 i vedtaket for sak 2023_05, 
ekstraordinært møte, vedr bestilt sak om fordelingsnøkkel av medlemskontingent, 
med hensyn til planlegging av ny driftsmodell som også omfatter ny aktivitetshall. 
Etter å ha drøftet saken, har Hovedstyret landet på at dette bør vente til der er mer 
kunnskap om driftskostnader klart, slik at endringer eventuelt blir gjort på best 
mulig grunnlag. Dette er derfor ikke med på sakslisten til ordinært årsmøte.  
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente protokoll fra ekstraordinært årsmøte 2023 uten 
merknader. Ingen stemmer imot. 
 

2024-05 Behandle årsberetning Lye IL, inkl. undergrupper 
 

  
Hovedstyret: Ingen merknader 
 
Fotballen: Ingen merknader 
 
Håndballen: Ingen merknader 
 
Friidretten: Ingen merknader 
 
Klatring: Ingen merknader 
 
Badminton: Ingen merknader 
 
Innebandy: Ingen merknader 
 
Idrettsskolen: Ingen merknader 
 
Bordtennis: Ingen merknader 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen for Lye IL. Ingen stemmer imot. 
 

2024-06 Behandle 
a) regnskap, Lye IL 2023 

 

  
Kasserer Trond Sikveland oppsummerte kort om økonomisk status for 
2023 kort iht årsberetning og regnskapsrapport. Idrettslagets budsjett for 
2023 var nøkternt planlagt, og resultatet endte bedre enn budsjettert. 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente idrettslagets regnskap for 2023 uten 
merknader. Ingen stemmer imot. 
 
 

  



 b) kontrollutvalgets beretning 2023 
 

  
Kontrollutvalgets leder gir en kort oppsummering av vurderinger og 
dialog som er gjort, som gir grunnlag for kontrollutvalgets konklusjon om 
at idrettslaget er forvaltet godt og fornuftig.  
 
Kommentarer fra årsmøtet:  

- Medlem etterspør en mer utfyllende rapport fra KU og nevner 

følgende punkter spesifikt: Har KU vurdert kvaliteten på styrets 

arbeid, som status for årsmøtevedtak, kjønnsfordeling, dobbel 

godkjenning av utbetalinger og faktura? Medlem gir særlig 

uttrykk for misnøye med at hovedstyret selv har bestemt seg for å 

ikke følge opp et årsmøtevedtak, spesifikt punkt 10 i vedtak for 

sak 2023_05 Ekstraordinært møte. Medlem kommenter at der 

heller ikke enda er opprettet en bred nok prosjektgruppe for 

arbeidet med ny idrettshall, som gir tilstrekkelig bredde for å 

favne gruppenes behov og ikke oppfyller krav om kjønnsfordeling. 

Medlem påpeker også at idrettslaget ikke oppfyller krav om 

kjønnsfordeling i kontrollutvalget og valgkomiteen.  

 
Hovedstyrets leders svar:  

- Der er etablert en prosjektgruppe som fungerer i dag, og 

oppfyller krav og forventninger iht hvor langt prosjektet har 

kommet pt. (Styreleder minner samtidig om at temaet allerede er 

diskutert tidligere, i samarbeidsmøte med hovedstyret.) 

- Viser til merknad under sak 2024-03, om at saken ikke er lagt 

død. Der vil komme en sak om tildelingskriterier når et reelt 

vurderingsgrunnlag faktisk er klart.  

- Kjønnsfordelingen er regnet som innenfor regelverket, med 

hensyn til at det ikke har vært mulig å få andre kandidater som 

også har relevant kompetanse ol for verv. Hovedstyret ber om at 

eventuelle konkrete henvisninger til at regelverket som tilsier 

annet blir oversendt hovedstyret for videre håndtering. 

 
Kontrollutvalgets leders svar:  

- Kontrollutvalget tar innspill om detaljnivå i rapporten til 

etterretning, og vil vurdere omfanget detaljer for neste år. 

Punkter som nevnes har vært diskutert og avklart med 

hovedstyret (iht til NIFs sjekkliste for kontrollutvalgets arbeid), og 

er ansett å være håndtert tilfredsstillende etter forholdene.  

 
Følgende medlemmer hadde ordet, utover HS, KU og møtedirigent:  
Jan Kvalbein 
Markus Zeeh 



Anette Kvalbein 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente Kontrollutvalgets beretning. Ingen stemmer 
imot. 
 

2024-07 Behandle innmeldte forslag og saker: 
a) Avsetning til inkluderingsfond  
b) Vedlikehold av økonomisk fond  

 

  
Møtets dirigent bemerker at der foreligger to saker om det samme tema, med kun 
mindre ulikheter i forslag til vedtak.  
 
Forfatter av forslaget i sak 2024-07 b) trekker sitt forslag i møtet, med 
utgangspunkt i at hovedstyrets sak 2024_07 a) dekker samme problemstilling. 
 
Årsmøtet behandler derfor kun 2024-07 a) videre.  
 
Hovedstyret gir en kort orientering om bakgrunnen for hovedstyrets forslag, og 
presiserer at der også vil bli gjort en innsats for å hente inn midler fra sponsorer og 
lignende. Trenere og gruppeledere bes om å være observante på medlemmer som 
kan ha nytte av å bli gjort kjent med støtteordningen, og anbefalt å ta kontakt med 
hovedstyret. Hovedstyret informerer også om at der også finnes egne ordninger i 
Time kommune, som sammen med diverse andre støtteordninger og hjelpetiltak 
ligger informasjon om på en egen side på lyeil.no.  
 
Hovedstyret ber årsmøtet om at det kan bli lagt til en presisering i eventuelt 
vedtak, som gir hovedstyret adgang til allerede å gjøre avsetning fra overskuddet i 
2023. 
 
Kommentarer fra årsmøtet: 
 

- Medlem foreslår at hovedstyret bør gjøre skoler og barnehager kjent med 

inkluderingsfondet, slik at de der kan formidle informasjon til familier som 

ikke er medlemmer per i dag, men kan tenkes å oppleve økonomiske 

forhold som hinder for å la barna delta.  

Følgende hadde ordet, utover HS, KU og møtedirigent: 
Renate Vongsen 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjenner hovedstyrets forslag iht saksunderlaget, med 
presisering om at hovedstyret allerede kan gjøre avsetningen fra overskuddet i 
2023. Ingen stemmer imot. 
 
 

 c) Overføring av underskudd/overskudd i regnskap (byttet plass i agenda 
med sak d) 
 

  
Forslagsstiller gir en kort orientering om forslaget. 
 



Hovedstyret stiller spørsmål ved om forslaget tar utgangspunkt i gamle vedtekter 
som i sak 2024-11 er foreslått erstattet av ny lovnorm. 
 
Årsmøtet diskuterer behovet og saken før avstemming. 
 
Følgende hadde ordet, utover HS, KU og møtedirigent: 
Markus Zeeh 
Claudia O. Gonzales 
Anette Kvalbein 
Jan Kvalbein 
 
Vedtak: Årsmøtet besluttet å ikke gjøre endringer for idrettslagets praksis for 

overføring av overskudd/underskudd. Ingen stemmer imot. 

 

 d) Hallkoordinator Lyehallen (sak c) 
 

  
Forslagsstiller gir en kort orientering om bakgrunnen for forslaget. 
 
Hovedstyret viser til egne møter hovedstyrets leder har hatt med gruppene, såkalt 
hallmøter. Det har hittil løst seg godt ved dialogen der. Dersom det skal gjøres noe 
eget ut over det arbeid styret gjør allerede, stiller hovedstyret spørsmål om det 
heller er noe gruppene selv bør etablere en egen dialog rundt.  
 
Kommertarer fra årsmøtet:  

- Medlem kommenterer at rollen forslaget beskriver, allerede ligger til 

hovedstyrets leder, og det har en stor verdi at dette ligger til en “nøytral” 

posisjon, som motvekt til de ulike interessene gruppene har.  

- Forslagsstillere presiserer at noe av utfordringen nå, knytter seg til at 

bordtennisgruppen på kort tid har økt aktiviteten kraftig, og har vært nødt 

til å legge kamper til helger pga manglende ledig tid i ukedagene. 

- Medlem råder bordtennisgruppen til dialog med sin region el, for 

nødvendige avklaringer, slik både håndballgruppen og innebandygruppen 

gjør. Dette er særlig en utfordring fordi bordtennisgruppen har eskalert 

aktiviteten til divisjonsspill utenfor prosessen kommunen har, og midtveis i 

innendørssesongen.  

Møtedirigent foreslår at forslaget overføres til hovedstyret for å vurdere hvordan 
best imøtekomme behovet, enten innenfor hovedstyrets eksisterende rammer, eller 
om det er nødvendig med flere ressurser.  
 
Følgende hadde ordet, utover HS, KU og møtedirigent: 
Markus Zeeh 
Claudia O. Gonzales 
Renate Vognsen 
Anette Kvalbein 
Leif-Kristian Holtet 
Jan Kvalbein 
 



Vedtak: Årsmøtet beslutter å overføre saken til hovedstyret for å finne gode 
løsninger på utfordringene beskrevet i saksunderlaget, samt kom fram i årsmøtet, 
og vurderinger for om det er mulig å løse med hovedstyrets eksisterende rammer 
og kapasitet, eller om det er nødvendig med flere ressurser. Ingen stemmer imot.  
 

2024-08 Fastsette medlemskontingent 2024 
 

  

Hovedstyret orienterer kort om bakgrunn for foreslåtte endringer i kontingent.  

Kommentarer fra årsmøtet:  

- Medlem stiller spørsmål om hovedstyret har tenkt på muligheter for 

hvordan kontingenten eventuelt kan være et nyttig verktøy for å håndtere 

utfordringer vi ser i samfunnet med å holde ungdommer og store barn 

aktive i idrettslaget, med henvisning til andre hvordan andre idrettslag gjør 

dette.  

- Medlem kommenterer at der krav om lisenser gir høyere kostnader for 

større ungdommer, og etterspør tilnærminger til dette.  

- Medlem svarer at feks håndballforbundet har sterkt fokus på 

lisenskostnader for større ungdommer, og har egne ordninger.  

Hovedstyret svarer at der er sterk bevissthet for økonomiske forhold som hinder for 

deltagelse i aktiviteter. Hovedstyret tror likevel ikke det primært er kontingenten 

som utgjør hinderet, særlig når årsmøtet nå har besluttet å styrke tilgjengelighet 

på stønader i inkluderingsfonder, som kan benyttes til kontingent.  

Følgende hadde ordet, utover HS og møtedirigent: 
Bård-Magnus Wespestad 
Anette Kvalbein 
Markus Zeeh 
 

Vedtak: Årsmøtet gir sin tilslutning til hovedstyrets forslag til medlemskontingent 

iht saksunderlaget:  

Medlem barn/ungdom 0 - 15 år: Ny kontingent kr 925,- (fra 875,-)  

Medlem over 16 år: Ny kontingent kr 1300,- (fra 1.200,-) 

Familiemedlemsskap: Ny kontingent kr 2350,- (fra 2.250,-) 

Idrettskolen: Ny kontingent kr 400,- (fra 375,-) 

Støttemedlemskap: Ny kontingent kr 250,- (fra 200,-) 

Trenere, leder og styremedlemmer: Ny kontingent kr 50,- (UENDRET) 

To medlemmer stemmer imot.  

 
 

2024-09 Vedta budsjett, Lye IL 2024 
 

  
Kasserer Trond Sikveland fortalte kort om at budsjettet for 2024 er 
nøkternt. 
 



Vedtak: Årsmøtet godkjente budsjett for 2024 uten merknader. Ingen 
stemmer imot. 
 

2024-10 Behandle Lye ILs organisasjonsplan 

 

  

Der kommer spørsmål fra årsmøtet om hovedstyret kan si noe om hva som 

definerer en organisasjonsplan. Hovedstyrets leder svarer at organisasjonsplanen 

er utarbeidet iht NIFs mal for organisasjonsplan.  

 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner organisasjonsplan, uten merknader. Ingen stemmer 

imot. 

2024-11 Behandle Lovnorm for Lye IL 2024 

 

  

Vedtak: Årsmøtet godkjenner lovnorm for Lye IL 2024, uten merknader. Ingen 

stemmer imot. 

2024-12 Valg av tillitsvalgte til  
a) hovedstyret 
b) kontrollutvalget 
c) valgkomiten 

 

  
Leder for valgkomiteen redegjør kort for arbeidet valgkomiteen har gjort, og 
beskriver en del utfordringer med forslag til forbedringer.  
 
Valgkomiteen presiserer at der ligger feil årstall i utsendt saksunderlaget iht 
innstillingen fra valgkomiteen, og korreksjonen protokollføres. 
 
Siden Anette Kvalbein ble valgt som ny vara til HS, ble årsmøtet bedt om å 
behandle eventuelle nye forslag til valgkomiteen.  
 
Der kommer ingen andre, nye forslag til kandidater for valg i møtet og årsmøtet 
foretar valg med utgangspunkt i saksunderlagets forslag, med korrigeringer. 
 
Følgende hadde ordet, utover HS, valgkomiteens leder og møtedirigent: 
Jan Kvalbein 
Bodil Lomeland 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente foreslåtte nye medlemmer til hovedstyret uten 
merknader. Ingen stemmer imot.  
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente forslag til medlemmer i valgkomiteen uten 
merknader. Ingen stemmer imot. 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente forslag til medlem i kontrollutvalget uten merknader. 
Ingen stemmer imot. 
 



 

Hovedstyret 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 

Leder Henning Topnesvåg Henning Topnesvåg 1 år 

Kasserer Trond Sikveland Trond Sikveland 1 år 

Nestleder Ivar A Lomeland Ikke på valg Ikke på valg 

Styremedlem  Siv Una Hagen Ikke på valg Ikke på valg 

Styremedlem Marianne Csiszar Ikke på valg Ikke på valg 

Styremedlem Monika Steiro Monika Steiro 2 år 

Styremedlem Cathrine B. Tunheim Cathrine B. Tunheim 2 år 

Varamedlem Anja Bryne Anja Bryne 1 år 

 

Kontrollutvalget 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 

Leder Kjell Tjåland Ikke på valg Ikke på valg 

Medlem Ingve Skogen Ingve Skogen 2 år 

 

Valgkomite 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 

Fra handball Annette Kvalbein NN 1 år 

Fra fotball Åshild Oma Åshild Oma 1 år 

Fra klatring Renate Vognsen Renate Vognsen 1 år 
 

Hovedstyrets leder, Henning Topnesvåg takker årsmøtedeltagerne for et godt møte, og generelt for 

innsatsen alle tillitsvalgte, trenere, foreldre og medlemmer legger i idrettslaget til enhver tid.  

 

Sted, tid 

 

 

 

 

Morten Slettebø     Jan Kvalbein 


